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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyi is az annyi? címmel, a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok

benyújtani Bajnai Gordon Gazdasági miniszterhez .

Válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Eddigi kormányzati pályafutása alatt a Gyurcsány kormány 3 miniszteriális posztját i s

betöltette már, érdekes módon mindig ott találhattuk, ahol az uniós pénzek feltűntek, illetve

ahol dönthettek róla. Önkormányzati miniszteri pályafutása meglehetősen rövid ideig tartott ,

de bizonyára sikerült valamelyest tájékozódnia a települések valóságos helyzetér ő l .

A leghátrányosabb kistérségek támogatásával kapcsolatos ígéretei rendre másra módosultak ,

szerintem Ön sem tudná felidézni valamennyit .

A baj az, hogy eddig még huncut eurocent sem érkezett ezekbe a térségekbe, és a legyengítet t

magyar gazdaságot többszörösen sújtó, mondvacsinált pénzügyi válság tovább nehezítette a z

ott élő embereket .

Mennyi is valójában az a különtámogatás, amire valóságosan számíthatnak ezek a térségek ,

senki nem tudja, és attól tartok Önnek is gondjai vannak eligazodni saját kormányána k

kapkodásán.

Szeretném kérdezni Öntől :

Valójában mikor és mennyi többlettámogatásra számíthatnak a leghátrányosab b

kistérségek?

A pántlikázott pénzek milyen fejlesztési célokat szolgálnak ?

- Ön szerint milyen hatása lehet ezeknek a többlettámogatásoknak, alkalmas lesz-e a z

egyre súlyosbodó nehézségek kezelésére ?

Mi a véleménye arról, hogy ezekbő l a térségekbő l megindult az elvándorlás ?
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Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.


	page 1
	page 2

